
PREGUNTES ORALS GENER 2019

1.-  Des  de  quina  data  està  enviada  a  la  plataforma  de  Conselleria  la
documentació corresponent al Pla Edifcantt

2.- Els infaales que s’han instal·lat durant estes passades festes a la Plaça Vella
quin sistema d’anclatge tenient Quin tècnic va certfcar la seguretat de la instal·laciót
L’informe va ser emès per un Tècnic municipal o externt

3.- Un mes després Sr. Cantos, ja ha estudiat ama els taxistes el possiale ús dels
“aonus-taxi” per a facilitar els viatges a/de l’estació del trent

4.- A la pregunta oral 3 del Plenari de 4 de desemare de 2018 corresponents al
Plenari ordinari de 6 de novemare, el Sr. Miralles ens contesta que ha millorat el servei
d’internet al Casal de la Joventut. Ens pot especifcar la velocitat de descarrega i el límit
de descarregat

5.- Després de respostes seues a preguntes orals del mateix Plenari soare el
tema dels desfaril·ladors, els desfaril·ladors de que ara disposa l’Ajuntament estarien
tamaé enquadrats en una assumpció de competències impròpiest Ens poden raonar la
respostat

6.-  De la  resposta  del  Sr.  Sáez  a  preguntes  orals  nostres  del  referit  Plenari
interessant-nos  per  Associacions  que  demanen  certfcacions  d’us  d’instal·lacions
municipals com a seu o certfcacions d’actuacions fetes en espais púalics es desprèn
que ha hagut un canvi de criteri des de la Secretaria General a l’hora d’emetre dits
informes.  Som tots coincidents en que un Ajuntament has d’estar  per a facilitar  el
treaall del seu teixit associatu. No ens serveix que es diga que ama un informe d’un
tècnic ja està tot solucionat ja que altres enttats sol·liciten certificats i no  informes.
Creu vostè que este Ajuntament serà capaç d’adequar-se a la normatva que reclamen
altres enttats i  podrà emetre certfcats  quan així  ho necessiten i  ho demanen els
interessatst

7.- Sra.  Becerra, des de quin any està l’Escola de Dansa reaent ajudes de la
Conselleriat

8.- Ens pot facilitar els ESCRITS de Conselleria als que feia vostè referència pels
quals les hores contractades per l’Ajuntament han d’estar aprovades per Conselleriat

9.- A quina Conselleria es referia exactamentt

10.- Ha confós vostè el que és un Pla d’Estudis i uns horaris acadèmics ama el
que és una polítca de personal d’un Ajuntamentt

11.- Les actuals ajudes de Conselleria per a l’Escola de Dansa i Música faciliten
la possiailitat d’augmentar els contractes retallatst 



12.-Tant aquesta pregunta com la següent les formulem després de la indicació
que ens fa la Sra. Becerra quan no ens contesta a qüestons concretes i ens diu:  ”Le
vuelvo  a  indicar  que  se  dirija  a  los  responsables  pertinentes”.  Donat  que  la  Sra.
Becerra no ens ha volgut contestar i ama la seua resposta li tra la pilota a vosté, Sr.
Miralles, ens pot dir si  l’esperpèntca contractació de personal de consergeria per a
esports estava o no estava suajecta al Pla d’Ajust i el per quèt

13.-  .-  Donat  que la  Sra.  Becerra  no ens  ha  volgut  contestar  i  ama la  seua
resposta li tra la pilota a vostè, Sr. Cantos, ens pot dir si  la contractació durant un
període de temps d’un segon Arquitecte Municipal complia el Pla d’ajustt

14.-  Sr.  Cantos,  en una pregunta oral  del  referit  Plenari  li  preguntàvem per
l’informe d’una assessoria externa referit als punts de recàrrega de cotxes elèctrics.
Vostè ens contesta ama un  “la pregunta es porque les he vuelto a mentir y no he
mentido” i res més. Això no és una resposta que ens puga deixar tranquils. Vostè va
afrmar  en  Plenari  que  disposava  d’un  informe  d’una  assessoria  externa  que
desaconsellava demanar la suavenció per a punts de recarrega (revise el vídeo d’eixe
moment  si  no  ho recorda).  L’informe d’un  funcionari  diu  que,  efectvament,  es  va
demanar pressupost a una assessoria externa per a elaaorar dit informe però que no
va arriaar a fer-se. Està mentnt vostè o el funcionari que redacta l’informet

15.-  Una  vegada  passada  la  Cavalcada  del  Reis  i  posat  en  funcionament  el
projecte  de  la  “Cadira  Solidària”  volem mostrar  la  nostra  conformitat  ama aquest
projecte i li recordem a la Sra. Regidora de Festes que ja vam formular un prec en el
sentt  de  que  els  aenefcis  foren  rotatus  entre  distntes  Associacions  de  Novelda.
Comparteix la Sra. Regidora de Festes el nostre criterit

16.  Com explica vosté no sols a nosaltres, sinó a la poalació, que el seu Alcalde li
demane al Sr. Secretari General un informe soare la possiailitat de no contestar en
un Plenari  Ordinari  a les preguntes que els grups polítcs li  presenten en temps i
forma furtant així un deaat esperat per la ciutadaniat

17.  Coneix cap alcalde que haja fet la mateixa petció que vosté al Secretari 
General del seu Ajuntamentt De quins ajuntamentst


